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Saksliste 

1. Økonomi: 

a.  Lokallaget har ca. 54 000 kroner på konto.  

b. 1000 kroner som blei overført via Vipps i februar er fra en Venstre-politiker i 

Østfold som var med på kronerulling under Viken Venstres årsmøte. Han ber 

oss om ikke å tilbakebetale pengene, men bruke dem på noe verdig Venstres 

politiske prosjekt.  

c. Lokallaget betaler vår del av premiene for Den store eikejakta 2020, og litt 

ekstra for serveringa som var på Raknehaugen (1000 kroner). Enstemmig 

vedtatt.  

d. Lokallaget betaler for mat (2 retter) og drikke (2 enheter) for møtet holdt på 

La Perla 10.09.2020. Enstemmig vedtatt.  

2. Politikk:  

a. E16: Vi avventer konsekvensutredning før vi tar endelig standpunkt, men vi 

fastholder at samtidig som vi ønsker at all trafikkøkning skal tas på (jern-) 

bane, så anerkjenner vi at der er behov for forbedring på dagens strekning 

gjennom Nes. Vi støtter derfor, inntil videre, trasé vedtatt i 2003 (korridor F).  

b. Budsjettbehandling 2021-2024: Fokusere på våre tre hovedområder – løfte 

tre saker, en fra hvert kjerneområde i programmet. Vi vurderer sterkt å 

droppe helhetlig alternativt budsjett til fordel for tydelige «muntlige forslag».  

3. Annet:  

a.  Vi ønsker flere møter uten sterkt fastsatt politisk agenda.  

b. Vi ønsker å invitere sentrale politikere, henholdsvis Karl Erik Grimstad (Kultur 

og helse) og Solveig Schytz (generell politisk prat). Kanskje også Unge Venstre 

i en eller annen sammenheng.  

 

 


